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Název  KOMISE PRO DOPRAVU, BEZPEČNOST A POŘÁDEK 

Datum konání 7. 4. 2016 

Místo konání HASIČSKÁ ZBROJNICE 

Přítomní členové D. Chudoba, R. Ivičič, R. Peška, M. Řezníček, M. Velan, J. Zeman  

Hosté J. Kopeček 

Omluveni B. Heinz, P. Petřík  

Program různé náměty 

Obsah 

1. Úvod, prezence, přivítání radního města J. Kopečka. 
2. J. Kopeček vznesl dotazy a náměty k pasportu dopravního značení i k dopravní situaci ve městě 

celkově a k činnosti komise obecně.  
3. J. Kopeček přednesl informace z rady města ohledně dopravních staveb. Mezi priority patří 

rekonstrukce ulic Kosmákovy a Nádražní.  
4. S J. Kopečkem byly projednány možnosti zlepšení komunikace mezi radou a komisemi.  
5. R. Peška vysvětlil další postup schvalovacího procesu pasportu dopravního značení.  
6. R. Peška informoval o jednáních ohledně semaforu v Brně – Slatině (u kostela). 
7. R. Peška informoval o plánovaných úpravách 2 přechodů pro chodce na ul. Brněnské. 
8. Odstavený vrak BMW na ul. Čechově už není (blíže příště O. Krištof). 
9. Přišel podnět občanů ulice Husovy. Na jeho základě komise navrhuje úpravu horní části ulice 

formou rozšíření pro parkování vozidel na straně „pod stromy“ (úpravy může udělat Sateso). 
10. R. Ivičič informoval, že v pátek 22. 4. proběhne taktické cvičení jednotek PO na ul. Brněnské v 

„novém sídlišti“, kde bude současně vyzkoušena průjezdnost ulice, a dále praktické seznámení 
hasičů s podmínkami zásahů v panelových domech. 

11. Na podnět J. Kopečka komise znovu otevřela téma parkoviště na ul. Čechově (naproti restaurace 
Žuráň) vč. místa pro kontejnery na tř. odpad a úprav vozovky v daném místě. 

12. Komise také navrhuje úpravy parkovacích ploch a odbočování na ul. Čechově v úseku 
obchodního domu. 

13. Komise vidí dále prioritu v postupné kompletní rekonstrukci všech místních komunikací 
(kanalizace, chodníky, parkování, VO, zeleň a povrch komunikace). Je to sice finančně náročné, 
ale u místních komunikací velmi dlouhodobé řešení nevyžadující následně několik desetiletí 
další investice. Jako nejakutnější vidíme ulice Na Poříčí, Jungmannova, Wurmova. 

14. Na základě diskuse s J. Kopečkem připomene komise radě své podněty, na které doposud nemá 
reakci. A to třeba i formou návštěvy předsedy na jednání rady.   

Vyhotovil: Michal Velan 


